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159/2017                                                                            

 
 

REUNIÓ REGIONAL RPMN 18-12-2017 
 
 
ABP MATARÓ: des de proximitat de l'ABP ens demanen el protocol del Pla de Barri a 

l'estiu a Mataró, les conseqüències en el canvi d’horari per a aquesta unitat i qui ha de 

realitzar aquest servei. Ens diuen que es van fer patrulles mixtes aquest estiu, però 

no es tornarà a fer per la problemàtica que va comportar.  

 

CD MONTCADA I REIXAC: cobrir el servei de vigilància d'Egara, com a roda 

regional. Precisament a les CD sempre manca gent i si a sobre es porten personal per 

a cobrir altres llocs, aquestes comissaries es queden a "quadres".  

 

Volem saber si el cos de guàrdia d’Egara entra en roda regional per a cobrir, i en 

aquest cas si les CD'S estan exemptes de cobrir aquesta roda. Des de regió ens diuen 

que l’any passat es va anar 8 cops a cobrir seguretat d'Egara. Que és un servei 

assignat a l'ABP, però en el cas que no es pugui assolir des de l'ABP, el Cap de torn és 

qui planificarà per a cobrir aquest servei, d’on millor convingui. Que el cop que es va 

realitzar amb agents de Montcada, va ser ocasional. 

 
TRÀNSIT MATARÓ: rebem queixes d'aquest sector. A les nits se'ls programa controls 

fora del seu sector, quin motiu hi ha per planificar als agents fora del seu sector. 

 

Així mateix, les PDA que tenen a tota l’ART són les “sobres” de correus, encara van 

“logotipades” amb el seu anagrama. A més a més, funcionen malament, es queden 

penjades, s'han de reiniciar,... Amb el temps i perillositat que això comporta. Es 

preveu un canvi de PDA?, seria viable canviar aquest material obsolet? 

 

Des de regió, manifesten que el tema dels sectors no existeix, i que et poden moure 

on sigui, tant a fer dispositius, controls, o incidents. Poden planificar la ruta que 

vulguin. Respecte a les PDA, són els recursos que tenim, s’espera canviar-les per les 

“tablets”, però encara no hi ha data. 

 

SANT CELONI:  greu manca d’efectius en aquesta comissaria. I com a conseqüència 

el cap de torn ha de sortir sol, amb la perillositat que això comporta.  

 

Ens contesten des de la regió que la manca de patrulles de les CD, les controla i 

gestiona el cap de l'ABP, en aquest cas Granollers. Hi ha un comunicat intern, en el 

qual surt que si hi ha agents amb nombre imparell es formi una patrulla de trinomis, 

un de sol que no surti mai. 

 

ABP PREMIÀ DE MAR: Ens manifesten que moltes nits han de fer serveis al port del 

Masnou, però en aquest recinte opera seguretat privada. Per quin motiu ens envien a 

fer tants serveis dins del recinte ? 

 

El tema del port, des de regió han manifestat que nosaltres fem la feina de seguretat 

ciutadana al interior, mai privada. 
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GENERAL: nous contenidors per les substàncies estupefaents a Santa Perpetua de 

Mogoda, Montcada i Reixach i Arenys. Demanem quin protocol s'haurà de seguir, 

quina càrrega de feina comportarà per a aquestes comissaries, ja que són CD'S i 

precisament en aquestes és on falta més gent. Així mateix, hem estat a dins de un 

"contenidor" i hem vist la poca ventilació que hi ha.  

 

S’ha pensat a l'estiu la "pudor" que deixarà anar a l’exterior?. I les conseqüències pels 

companys/es ?. Es té pensat algun tipus de ventilació extra? Per a acabar, qui durà a 

terme el control d’entrada i sortida dels estupefaents, cadena de custòdia,...  

 

Ens diuen respecte als contenidors que ja existeix un protocol escrit, però encara no 

s’ha publicat. Es preveu que a finals de l'any 2017, hi hauran unes alarmes de 

seguretat amb sensors, per a col·locar als contenidors. També es preveu abans de 

començar, fer tots els retocs de càmeres pel tema contenidors. La ventilació dels 

contenidors es va estudiar amb els que tenim en funcionament a Girona, la qual no ha 

donat cap problema. USPAC estarà atent als ítems exposats anteriorment. 
 

PRÀCTIQUES DE TIR: Proposem que els mesos de fred, i a Mollet en fa molt, les 

pràctiques no es comencin a les 7:30 hores del matí. Els agents amb el fred, moltes 

vegades, no poden ni manipular bé l'arma i no volem que hi hagi cap accident. 

 

Igualment remarcar, que a l'estiu no s’ha programar tir a les hores amb més puntes 

de calor. També volíem preguntar com es que si s'anul·la alguna pràctica de tir, tant 

per inclemències del temps o pel motiu que sigui, aquella pràctica ja no es recupera. 

Ja anem malament de pràctiques a l’any, com perquè no es puguin recuperar. 

 

Ens diuen que s'ha “d'aprofitar les hores” que hi ha de tir, i ens hem d'adaptar si fa 

fred o calor, ja que en el servei ordinari, tant si fa fred o calor, hem de fer quelcom. 

Les galeries d’Egara, que són cobertes no es poden fer servir, i també s'ha optat per 

galeries privades, però no es pot. 

 
Dispositiu eleccions: Es farà servei estàtic en els col·legis, des de la regió estan 
estudiant el parc mòbil per aquella jornada. I estan estudiant que hi hagi un portàtil 
per col·legi. 
 
Investigació: Afirmen que si tindran fundes exteriors i que seran molt operatives. 
 
ABP Sabadell: durant el 2018 es canviaran les càmeres de vigilància.  
 
Regional: Per les mancances del Cronos, s'ha demanat a la Unitat d'armes 6 
subfusell més per poder fer redistribució. Pendent d'autoritzar. 
 
Unitats d'Investigació: No es faran canvis de l'actual sistema. Si passés a 4 sectors 
per roda, es surt perjudicant a les unitats. No es canvia. Estan d'acord amb l'actual 
forma de realitzar les guàrdies, encara que no s'adapta a les directrius tècniques. 


